

CHARACTERISTICS OF THE IMAGES

Each image submitted in the context of the Contest must comply with the conditions set out below:

1. The image must not contain a watermark, logo, signature, or any other form of identification;
2. The image must have a title; **the same name must be used on the image and on the form (choose a name that represents the storytelling of your images);**
3. The image can be submitted with or without a frame;
4. The colour profile of the image is: Adobe RGB1998 or other;
5. The image can be in colour or in black and white;
6. The format of the image is: jpg;
7. The compression of the image is: 10-12;
8. The maximum size of images submitted per major category is less than 10 MB;
9. You can submit your images in vertical or horizontal orientation with minimum sizes of 1000 pixels. Send your questions to info@umencia.com if you are not sure;
10. The image must have been created by the Participant.
11. The image must not infringe on the rights of third parties or damage the reputation of any person or constitute defamation;
12. The image must not contain obscene or immoral material;
13. The Participant must ensure that the AI tools or software used to create the image do not infringe on any copyrights or intellectual property rights;

If an image does not comply with one or more of the above conditions, the Organizer may contact the Participant to inform them of the image's non-compliance and allow the Participant to submit a new image within the time period indicated by the Organizer. If it is impossible or unreasonable for the Organizer to contact the Participant or if the Participant does not submit a new image within the time limit indicated, the image initially submitted by the Participant will automatically be excluded from the Contest.

DIGITAL IMAGE CATEGORY

The image must be created primarily or entirely using artificial intelligence (AI), digital technologies, 3D modeling, editing software, or CGI. In the case of using generative AI, the image may be created or modified using textual descriptions provided by the Participant.

CARACTÉRISTIQUES DES IMAGES

Chaque image soumise dans le contexte du Concours doit respecter les conditions énoncées ci-dessous :

1. L'image ne doit pas contenir de filigrane, logo, signature ou toute autre forme d'identification;
2. L'image doit avoir un titre; **utiliser le même nom sur l'image ainsi que sur le formulaire (choisissez un nom qui représente bien l'histoire de vos images);**
3. L'image peut être soumise avec ou sans passe-partout;
4. Le profil de couleurs de l'image est : Adobe RGB1998 ou autre;
5. L'image peut être en couleurs ou en noir et blanc;
6. Le format de l'image est : jpg;
7. La compression de l'image est : 10-12;
8. La taille maximale des images soumises par catégorie majeure est de moins de 10 Mo;
9. Vous pouvez soumettre vos images en orientation verticale ou horizontale avec une taille minimale de 1000 pixels. Envoyez vos questions à info@umencia.com si vous n'êtes pas sûr;
10. L'image doit avoir été créée par le Participant.
11. L'image ne doit pas enfreindre les droits de tiers ni porter atteinte à la réputation de quiconque ou constituer de la diffamation;
12. L'image ne doit pas contenir de matériel obscène ou immoral;
13. Le Participant doit s'assurer que les outils ou logiciels d'IA utilisés pour créer l'image ne portent atteinte à aucun droit d'auteur ou droit de propriété intellectuelle.

Si une image ne respecte pas une ou plusieurs des conditions ci-dessus, l'Organisateur peut communiquer avec le Participant pour l'informer de la non-conformité de l'image et permettre au Participant de soumettre une nouvelle image à l'intérieur du délai indiqué par l'Organisateur. S'il est impossible ou déraisonnable pour l'Organisateur de communiquer avec le Participant ou si le Participant ne soumet pas une nouvelle image à l'intérieur du délai indiqué, l'image initialement soumise par le Participant sera automatiquement exclue du Concours.

CATÉGORIE IMAGE NUMÉRIQUE

L'image doit être créée principalement ou entièrement à l'aide de l'intelligence artificielle (IA), de technologies numériques, de modélisation 3D, de logiciels d'édition ou de CGI. Dans le cas de l'utilisation d'IA générative, l'image peut être créée ou modifiée à l'aide des descriptions textuelles fournies par le Participant.